

Title (en)  
Safety fence.

Title (de)  
Sicherheitsumzäunung.

Title (fr)  
Clôture de sécurité.

Publication  
**EP 0191115 A1 19860820 (DE)**

Application  
**EP 85101258 A 19850207**

Priority  
EP 85101258 A 19850207

Abstract (en)

A safety fence consists of a series of successive, modular, exchangeable, prefabricated fence elements (1), in which elements the draw-in wires (3) consist of individually insulated conductors for the coded transmission of signals between at least one appropriately positioned transmitter and at least one appropriately positioned receiver, the said draw-in wires being capable of forming a physical and monitored barrier both alone and in combination with conventional fence netting (4). <IMAGE>

Abstract (de)

Sicherheitsumzäunung, bestehend aus einer Reihe aufeinanderfolgender, modularer, austauschbarer, vorgefertigter Zaunelemente (1), bei welchen die Einzugsdrähte (3) aus einzeln isolierten Leitern zur kodierten Signalübertragung zwischen mindestens einem entsprechend positionierten Sender und mindestens einem entsprechend positionierten Empfänger bestehen, wobei die genannten Einzugsdrähte sowohl allein als auch in Verbindung mit konventionellen Zaungeflechten (4) eine physikalische und eine überwachte Schranke bilden können.

IPC 1-7  
**G08B 13/12**

IPC 8 full level  
**G08B 13/12** (2006.01)

CPC (source: EP US)  
**E04H 17/163** (2013.01 - EP US); **E04H 17/168** (2013.01 - EP US); **G08B 13/122** (2013.01 - EP)

Citation (search report)

- [A] CH 616480 A5 19800331 - INSOR AG [CH]
- [A] FR 2510786 A1 19830204 - GUERINEAU YVES [FR]
- [A] FR 2510785 A1 19830204 - GUERINEAU YVES [FR]
- [A] FR 2510646 A1 19830204 - GUERINEAU YVES [FR]
- [A] US 4254410 A 19810303 - VIRKUS MARK K

Cited by  
EP2175090A3; EP2149863A3; CN107369284A; GB2393553A; US6036175A; WO2012048371A1; WO9613817A1

Designated contracting state (EPC)  
DE FR GB IT

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0191115 A1 19860820**

DOCDB simple family (application)  
**EP 85101258 A 19850207**